
SPRAWOZDANIE 

                   Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

 

    Wysoka Rado!  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 21.12.2007r. do 31.01.2008r. 

 

Do najwaŜniejszych zrealizowanych w tym okresie zadań naleŜą: 

 

1. W dniu 8 stycznia ogłoszone zostało postępowanie przetargowe na dostawę samochodu do 

przewozu osób niepełnosprawnych, zaś w dniu 23 stycznia nastąpiło otwarcie ofert. Wpłynęły 

dwie oferty z czego najtańszą okazała się oferta firmy ,,Auto – śoliborz” z Warszawy, która 

zaoferowała samochód marki Opel ,,Vivaro” za kwotę 122 tys zł. z czego otrzymamy 100 tys zł z 

PFRON, zaś wkład Gminy wynosi 22 tys zł. 

 

2. W dniu 21 grudnia uczestniczyłem w jasełkach i spotkaniach wigilijnych w Publicznej Szkole 

Podstawowej w Dębinkach oraz Publicznym Gimnazjum w Zabrodziu.  

 

3. Gmina zakwalifikowała się do programu ,,Wioska internetowa" finansowanego z funduszy 

unii europejskiej w ramach którego Gminne Centrum Kultury w Zabrodziu otrzyma kompletnie 

wyposaŜoną salę komputerową tj. 16 zestawów komputerowych wraz z oprogramowaniem, 

urządzenie wielofunkcyjne, biurka, szafki, instalację alarmową. W ramach tego programu 

Gminne Centrum Kultury otrzyma dwóch pracowników do obsługi i przeprowadzania szkoleń, a 

takŜe 700zł miesięcznie przez 6 miesięcy na pokrycie kosztów tj. energii, ogrzewania i 

materiałów eksploatacyjnych. 

Z uwagi na zły stan techniczny pomieszczeń oraz konieczność połączenia dwóch pomieszczeń 

zmuszony byłem w przeciągu 2 tygodni przeprowadzić remont GCK polegający na zamurowaniu 

okna, drzwi wewnętrznych, zburzeniu ścianki działowej, zamontowaniu drzwi 

antywłamaniowych, podwieszeniu sufitu, gipsowaniu ścian, wymianie podłogi, remoncie 

instalacji elektrycznej i malowaniu.  

 

 

4. Gmina zakwalifikowała się takŜe do programu ,,Internetowe Centrum Edukacyjno – 

Oświatowe na wsiach". W związku z tym, Ŝe projekt ,,Wioska internetowa” zostanie 

umieszczony w GCK w Zabrodziu podjąłem decyzję o lokalizacji tego projektu w budynku 

Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Słopsku. Decyzja o lokalizacji centrum w Słopsku wynikła z 



dwóch powodów tj. centrum musi być zlokalizowane w budynku OSP oraz brakiem moŜliwości  

podłączenia się do internetu przez mieszkańców miejscowości Słopsk wynikającym z przyczyn 

technicznych zaleŜnych wyłącznie od Telekomunikacji Polskiej. Jednak, aby moŜna było 

zrealizować projekt zmuszony zostałem do rozmów z prywatnym dostawcą internetu z 

Wyszkowa, który zapewni korzystanie z internetu drogą radiową.  

W ramach projektu Ochotnicza StraŜ PoŜarna w Słopsku otrzyma wyposaŜenie sali 

komputerowej. TakŜe ten projekt finansowany jest w całości ze środków unii europejskiej. W 

ramach tego projektu zamontowane zostanie 6 komputerów w tym jeden notebook z 

oprogramowaniem, rzutnik, urządzenie wielofunkcyjne, biurka, szafki. Ponadto Ochotnicza StraŜ 

PoŜarna w Słopsku otrzyma 1 450zł miesięcznie przez okres ośmiu miesięcy na cele statutowe za 

uŜyczenie pomieszczeń. 

Są to pierwsze tego typu projekty realizowane na terenie naszej gminy, więc mam nadzieję, Ŝe 

mieszkańcy chętnie będą z nich korzystali. 

 

5. W dniu 27 grudnia złoŜyliśmy do Mazowieckiej Jednostki WdraŜania Programów Unijnych 

wniosek pn. „Zarządzanie terenem gminy przez tych którzy wiedzą więcej – szkolenie 

edukacyjne lokalnej grupy osób” o dofinansowanie z funduszy unii europejskiej w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX ,,Rozwój wykształcenia i kompetencji w 

regionach". 

Wniosek obejmuje dwa dwudniowe szkolenia wyjazdowe dla radnych, sołtysów, pracowników 

urzędu gminy i podległych jednostek. Całkowity koszt projektu wynosi 50 000 zł, czyli 

maksymalne dopuszczalne dofinansowanie oraz przewiduje dofinansowanie w 100% z funduszy 

unii europejskiej. W przypadku otrzymania dofinansowania przeprowadzone zostaną szkolenia 

na tematy takie jak zadania i kompetencje samorządu, pozyskiwanie funduszy zewnętrznych w 

tym europejskich na realizację zadań Gminy, wystąpienia publiczne. 

 Jest to pierwszy wniosek złoŜony przez gminę z tzw. „projektów miękkich” pomimo tego, Ŝe w 

okresie programowania 2004 - 2006 istniały takŜe takie moŜliwości.  

W dniu dzisiejszym otrzymaliśmy informację, Ŝe wniosek przeszedł ocenę formalną i został 

przekazany do oceny merytorycznej. 

 

6. W dniu 27 grudnia nastąpił komisyjny odbiór końcowy dwóch inwestycji tj.  

   - ,,Rozbudowy Publicznej Szkoły Podstawowej w Adelinie o pomieszczenia dla przedszkola –  

      stan surowy zamknięty” oraz 

   - ,,Budowy – uzupełnienia sieci wodociągowej w miejscowościach Zabrodzie, Zazdrość,  

      Niegów i Głuchy”.   



Łączna wartość rozbudowy PSP wynosi prawie 220 tys. zł, przy dofinansowaniu z budŜetu 

Województwa Mazowieckiego w wysokości 75 tys. zł. 

Inwestycja obejmowała rozbudowę Publicznej Szkoły Podstawowej o pomieszczenia dla 

przedszkola tj. wykonanie fundamentów, ścian, stropu, więźby dachowej, pokrycia dachowego 

oraz montaŜ stolarki zewnętrznej. Z uwagi na kolizję istniejącego szamba z nowym obiektem 

oraz ciągłe zapychanie rur kanalizacyjnych przebudowany został takŜe odpływ kanalizacyjny o 

długości kilkudziesięciu metrów, zamontowane nowe studnie kanalizacyjne oraz wybudowana 

została oczyszczalnia ścieków.  

Inwestycja ,,Budowa – uzupełnienie sieci wodociągowej w miejscowościach Zabrodzie, 

Zazdrość, Niegów i Głuchy” obejmowała wybudowanie ponad 6km sieci wodociągowej. Koszt 

inwestycji wyniósł prawie 270 tys. zł, z czego dofinansowanie z budŜetu Województwa 

Mazowieckiego 100 tys. zł. 

 

7. W dniu 28 grudnia przekazany został sprzęt dla Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Zabrodziu i 

Słopsku zakupiony w ramach dofinansowania z budŜetu województwa mazowieckiego. Łącznie 

zakupiony został sprzęt specjalistyczny przeciwpoŜarowy taki jak ubrania koszarowe, buty, 

kombinezony. Gmina otrzymała dofinansowanie na ten cel w wysokości 10 789zł z budŜetu 

województwa mazowieckiego 

 

8. W grudniu zamontowane zostało oświetlenie uliczne w dwóch miejscowościach tj. w 

Zazdrości, ul. Polna oraz w Mostówce, ul. Zjazdowa i Kolejowa.  

Po uzyskaniu zgody na montaŜ punktu zapalania i lamp w najbliŜszym czasie wykonamy 

oświetlenie uliczne w miejscowości Dębinki w rejonie miejscowości Lipiny przy rzece Fiszor. 

 

9. W grudniu zamontowane zostały osuszacze powietrza na stacji uzdatniania wody w 

miejscowości Niegów, które nie były przewidziane do zamontowania w ramach modernizacji 

stacji. 

 

10. W dniu 31 grudnia podpisałem porozumienie na zimowe utrzymanie dróg powiatowych na 

terenie Gminy Zabrodzie na okres od 1 stycznia do 30 marca 2008r. za kwotę 10 780zł 

Podpisane porozumienie nie jest korzystne dla Naszej gminy z powodu na niskie standardy 

odśnieŜania wskazane przez Starostwo Powiatowe, które zgodnie z podpisanym porozumieniem 

przewidują posypywanie mieszanką solno - piaskową wyłącznie wskazanych najbardziej 

niebezpiecznych miejsc tj. skrzyŜowanie z drogą krajową, rejony szkół, przejazdu kolejowego 

itp. o łącznej długości 3 km przy łącznej długości dróg na terenie gminy wynoszącej 30 km, 



wobec czego odśnieŜanie dróg powiatowych w Naszej Gminie wygląda znacznie gorzej niŜ na 

drogach powiatu wołomińskiego, które są posypywane wyłącznie solą i to na całej długości. 

 

11. W grudniu z uwagi na niebezpieczeństwo ruchu drogowego dokonane zostały naprawy 

cząstkowe nawierzchni bitumicznych na drogach gminnych i powiatowych. 

W grudniu po raz kolejny wystąpiłem do Starostwa Powiatowego z wnioskiem o nieodpłatne 

przekazanie ośrodka zdrowia, usunięcie drzew i krzewów z poboczy dróg powiatowych oraz 

zamontowanie brakującego oznakowania dróg.  

W dniu wczorajszym Rada Powiatu podjęła uchwałę o nieodpłatnym przekazaniu ośrodka 

zdrowia w Zabrodziu. Na najbliŜszej sesji Rady Gminy podejmiemy uchwałę o nieodpłatnym 

nabyciu tej nieruchomości, co umoŜliwi sporządzenie aktu notarialnego i uzyskanie tytułu 

własności. 

 

12. W grudniu zamontowane zostało wyposaŜenie placu zabaw na terenie Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Dębinkach. W szkole Podstawowej w Adelinie zostało takŜe zakupione 

wyposaŜenie placu zabaw, które zamontowanie zostanie wiosną br. 

 

13. Na posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy nie przybył zaproszony przedstawiciel firmy 

MPK z Ostrołęki zajmującej się wywozem odpadów stałych.  

Zaproszenie do MPK wysłałem z uwagi na konieczność wyjaśnienia szczegółów, przyczyn i 

konieczności tak znacznych podwyŜek opłat za wywóz odpadów stałych. 

 

14. W dniu 4 stycznia odbyło się otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na inwestycję pn. 

,,Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Zabrodzie, Zazdrość, Niegów - etap I". 

Inwestycja obejmuje budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Niegów w rejonie drogi 

krajowej S-8 Warszawa-Białystok i jezdniach lokalnych o łącznej długości 3232mb oraz montaŜ 

pięciu przepompowni ścieków - bez wyposaŜenia.  

Pomino tego, Ŝe wpłynęło 5 ofert, niestety kwota przewidziana na realizację inwestycji w 

budŜecie gminy okazała się niewystarczająca, dlatego w dzisiejszych zmianach budŜetowych jest 

zwiększenie środków na tą inwestycję. Najtańszą ofertę w wysokości 691 214zł (brutto) złoŜyła 

firma ,,EURO-EKOLAS" Sp. z o.o. z Warszawy, następnie w kolejności cenowej oferty złoŜyły 

firmy ,,P.P.U.H. ,,HYDROBUD Stefan Brzozowski" z Ostrołęki, ,,WielobranŜowy Zakład 

Usługowo-Produkcyjno-Handlowy" z miejscowości Nowe Dąbie, ,,Przedsiębiorstwo Budowlano 

- Handlowe Z.NIZIŃSKI" z Wyszkowa oraz ,,Zakład Instalacji Sanitarnych Janusz 

Ochenkowski" z Ostrołęki. 



 

15. W dniu 7 stycznia 2008r uczestniczyłem w Przeglądzie Kolęd i Pastorałek w Publicznej 

Szkole Podstawowej w Kicinach. 

 

16. TakŜe w dniu 7 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym w Starostwie 

Powiatowym w Wyszkowie zorganizowanym przez firmę Profit dotyczącym wspólnego projektu 

informatyzacji urzędów gmin z powiatu wyszkowskiego. Z uwagi na brak zainteresowania ze 

strony Starostwa oraz Gmin z powiatu wyszkowskiego podjąłem decyzję o nieprzystępowaniu 

naszej gminy do tego projektu. 

 

17. W dniu 8 stycznia w Gminnym Centrum Kultury przeprowadzone zostały bezpłatne badania 

słuchu. 

 

18. W dniu 8 stycznia nastąpiło otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na wykonanie 

dokumentacji ,,Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego dla 

Gminy Zabrodzie".  

Na wykonanie tego zadania wpłynęła jedna oferta od firmy ,,Biuro Planowania Rozwoju 

Warszawy Spółka Akcyjna" z siedzibą w Warszawie na kwotę 89 779zł (brutto).  

 

19. W dniu 11 stycznia złoŜony został wniosek o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego na przebudowę drogi gminnej transportu rolnego Mostówka - Gaj 

o długości 650mb. Przewidywana wartość inwestycji wynosi 230 tys. zł, z czego dofinansowanie 

115 tys. zł. 

 

20. W dniu 11 stycznia Komenda Powiatowa Policji w Wyszkowie zmieniła Kierownika 

Posterunku Policji w Zabrodziu, którym został Stanisław Banach.  

Na dzisiejszą sesję zaproszony został nowy komendant, aby radni i sołtysi mogli się z nim 

zapoznać. 

  

21. W dniu 12 stycznia uczestniczyłem w zebraniu Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Słopsku. 

  

22. W dniu 15 stycznia odbyło się spotkanie dotyczące Poakcesyjnego Programu Wsparcia 

Obszarów Wiejskich, w ramach którego Gmina otrzyma ok 78 tys Euro na działania skierowane 

przeciwdziałaniu wykluczaniu społecznemu. 

  



 

23. W dniu 17 stycznia w Gminnym Centrum Kultury odbył się Gminny Przegląd Kolęd i 

Pastorałek 

  

24. TakŜe w dniu 17 stycznia byłem z wizytą roboczą u Wojewody Mazowieckiego - Jacka 

Kozłowskiego. Tematem rozmów były bieŜące problemy Naszej Gminy, a takŜe naprawa dróg 

zniszczonych podczas powodzi w poprzednim roku w miejscowości Młynarze.  

  

25. W dniu 17 stycznia uczestniczyłem w zebraniach wiejskich zorganizowanych w 

miejscowościach Młynarze oraz Gaj. 

    

26. W dniu 18 stycznia odbyło się postępowanie przetargowe na poprawę przejezdności dróg 

gminnych poprzez dowiezienie i wyrównanie pospółki Ŝwirowej w ilości 5000 ton. Pomimo tego, 

Ŝe wpłynęło 6 ofert usługa jest o znacznie droŜsza niŜ w roku poprzednim. Najtańsza oferta 

wpłynęła od firmy ,,Transport Towarowy – Budowa Dróg i Obiektów Mostowych, Stefan 

Lewandowski” z miejscowości Dębe DuŜe.  Następnie w kolejności cenowej były oferty od 

firmy ,,GOD – MART Grzegorz Godlewski” z Rząśnika, ,,Usługi Transportowe Sławomir 

Czerwiński” z miejscowości Sitne, ,,Firma Handlowo – Usługowa PRIMO Grzegorz Kukwa” z 

Trzcianki, ,,DAR – TRANS Dariusz Tolak” z Niegowa,   ,,JPTRANS – Usługi Transportowe 

Jolanta Paź” z Zabrodzia. 

  

27. W dniu 18 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Burmistrza 

Wyszkowa, dotyczącym szlaków rowerowych na terenie Naszej Gminy i powiatu 

wyszkowskiego.  

  

28. W dniu 18 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu Gminnej Komisji Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi. 

  

29. W dniu 21 stycznia w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego podpisałem 

umowę z firmą ,,Elmos" Jerzy Mioduszewski z Mostówki na konserwację oświetlenia ulicznego 

na terenie Gminy Zabrodzie przez okres 2 lat.  

Miesięczne wynagrodzenie za konserwację wynosi 1 995zł netto 

 

30. W dniu 21 stycznia uczestniczyłem w Święcie Dnia Babci i Dziadka zorganizowanym w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Kicinach.  



  

31. W dniu 21 stycznia odbyłem pierwsze spotkanie robocze z wicemarszałkiem Województwa 

Mazowieckiego - Piotrem Szprendałowiczem. Tematem rozmów były m.in. programy na 

dofinansowania z budŜetu Województwa Mazowieckiego w ramach Funduszy Ochrony Gruntów 

Rolnych, Samorządowego Programu Rozwoju Mazowsza oraz dofinansowania dla Ochotniczych 

StraŜy PoŜarnych. 

  

32. W dniu 22 stycznia otrzymaliśmy decyzję Wojewody Mazowieckiego dotyczącą 

komunalizacji budynku po byłej szkole podstawowej w Mościskach. 

Na podstawie tej decyzji Gmina stała się właścicielem tego obiektu. 

  

33. W dniu 22 stycznia odbyły się posiedzenia wszystkich Stałych Komisji Rady Gminy. 

  

34. W dniu 25 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu z Posłem na sejm Czesławem Mroczkiem, 

dotyczącym bieŜących spraw Naszej Gminy. 

  

35. W dniu 26 stycznia uczestniczyłem w Studniówce zorganizowanej przez Zespół Szkół im. 

Władysława Stanisława Reymonta w Zabrodziu. 

Dziękuję maturzystom oraz Pani dyrektor Bogumile Kuhiwczak za zaproszenie na uroczystość.   

  

36. W dniu 27 stycznia razem z pracownikami i dyrektorami podległych jednostek 

uczestniczyłem wieczorze kabaretowym z cyklu ,,Pali się" zorganizowanym przez Oddział 

Wojewódzki Związku Ochotniczych StraŜy PoŜarnych RP. 

  

37. W dniu 28 stycznia miała posiedzenie Komisja Rewizyjna Rady Gminy. 

   

38. W dniu 29 stycznia uczestniczyłem w Powiatowym Przeglądzie Kolęd i Pastorałek w 

Wyszkowie. 

  

39. W dniu 30 stycznia złoŜyłem wnioski o dofinansowanie z budŜetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Samorządowego Programu Rozwoju Mazowsza na następujące 

inwestycje: 

- ,,Budowa boiska gminnego w miejscowości Zabrodzie" 

- ,,Rozbudowa Publicznej Szkoły Podstawowej w Adelinie o pomieszczenia dla przedszkola - 

roboty wykończeniowe" 



- Budowa drogi gminnej Dębinki, Wysychy, Zazdrość długości 1450mb" 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Zabrodzie, Zazdrość, Niegów - Etap I".  

  

40. W dniu 30 stycznia uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia ,,Bractwo 

Zabrodzkie",  

  

41. W dniu dzisiejszym złoŜony zostanie wniosek do Ministerstwa Kultury na rozbudowę 

,,Gminnego Centrum Kultury w Zabrodziu". Z uwagi na brak własności nieruchomości zapewne 

szanse Naszego wniosku będą mniejsze. Przed złoŜeniem wniosku planowałem podpisanie aktu 

notarialnego zgodnie z podjętą wcześniej decyzją przez straŜaków, niestety zarząd OSP w 

Zabrodziu nie wyraził zgody na podpisanie aktu. 

     W zamian przekazał mi umowę uŜyczenia, w którym zobowiązują się uŜyczyć budynek na 

okres 10 lat, po którym to okresie dokonane zostanie rozliczenie poniesionych nakładów w 

następujący sposób:  

,,OSP w Zabrodziu po zakończeniu umowy uŜyczenia przejmie nieodpłatnie wartości 

poczynionych nakładów i modernizacji” 

     Niestety nie podpiszę się pod taką umową, tym bardziej, Ŝe wyciągnąłem pomocną dłoń 

straŜakom z Zabrodzia przekazując im środki na remont łazienek i pomieszczeń.  

Rok temu zwracałem straŜakom uwagę, Ŝe jeśli nie są zdecydowani na przekazanie, to niech 

powiedzą, wtedy Gmina zmieni kierunek działań dotyczący rozwoju Gminnego Centrum 

Kultury, wykona projekt, złoŜy wniosek o dofinansowanie budowy nowego obiektu na innej 

gminnej działce. Po roku z niewiadomych powodów zarząd wycofuje się z przystąpienia do 

podpisania  aktu – zmniejszając nasze szanse.  

 

42. Niestety warunki pogodowe sprawiły, Ŝe większość dróg o nawierzchni Ŝwirowej jest w złym 

stanie, dlatego proszę mieszkańców o wyrozumiałość w tej sprawie 

 

43. Na dzisiejszą Sesję Rady Gminy po wcześniejszych ustaleniach z Radą Gminy zaprosiłem 

Wicestarostę Powiatu Wyszkowskiego - Waldemara Sobczaka. 

 


